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SVET: Veľké banky nás vedú na stopu Mayera Rotschilda, ktorý sa preslávil vetou: “Dajte
mi do rúk zásobovanie národa peniazmi a bude mi jedno, kto tvorí jeho zákony.”

Viac vo videu:

Prepis videa:

Bank of China povedala jej vkladateľom, že ich šporiace účty sú teraz investičnými produktmi a
nemôžu už viac byť vybrané. A aby zastavili ľudí, aby sa nepokúšali vyberať si svoje peniaze,
Komunistická strana Číny nasadila tanky. Banky po celom svete kolabujú. A v rámci tohoto Veľkého
resetu je pre ľudstvo Veľká príležitosť, pokiaľ si pripustíme kto sú skutoční páchatelia. Slovo
“apokalypsa” jednoducho znamená zdvihnutie závoja, odhalenie pravdy, alebo povedané súčasnou
rečou Veľké prebudenie. Ľudstvo sa teraz prebúdza do skutočnosti, že sa nám klamalo a že nás
využívali ako majetok. Prinajmenšom počas našich celých životov.

A jedna z najcennejších právd ktorá je zozbieraná z Veľkého prebudenia, čo sa týka ľudskej civilizácie
je pravda o tom, kto je za to zodpovedný. Je kľúčové stotožniť kto je zodpovedný, aby sme mohli
zabrániť tomu, aby sa to stalo znovu. Pretože nepriateľ sa rád ukrýva. Nie je tu nič nové pod slnkom.
A všetko, čo stačí urobiť je sledovať stopu peňazí. Čo nás vedie priamo k systému bankovníctva
Federálnej rezervy a k ich konglomerátu spoločníkov známych ako Veľké banky.

Veľké banky nás vedú na stopu Mayera Rotschilda, ktorý sa preslávil vetou: “Dajte mi do rúk
zásobovanie národa peniazmi a bude mi jedno, kto tvorí jeho zákony.” A pravdepodobne hovoril o
zákonoch o úžere, ktoré po stáročia bránili ľuďom účtovať poplatky za pôžičky, lebo to bolo
považované za krádež. Ak sú si všetci ľudia stvorení ako rovní, potom by sa mali banky správať skôr
ako priemysel služieb a nie zarábať na dlhoch iných ľudí.

Ale Mayer Rotschild bol schopný obísť tieto zákony o úžere, lebo banková dynastia Rotschild bola iba
štítom pre kráľovské pokrvné rodové línie. Ako starý svetový poriadok prispôsobil jeho schémy
industriálnej revolúcii, Rotschildova banková dynastia začala riadiť centrálne banky pre kráľov po
celej Európe. A v Amerike sa spolčili s Morganovcami, aby vytvorili bankový systém Federálnej
rezervy. Čo znormalizovalo úžeru a dlh pre generácie ktoré prišli potom. Po tisícročia bola úžera
považovaná za nemorálnu a odsudzovaná najväčšími náboženstvami a filozofmi. Ale dnes je na
Západe úplne prirodzené, že za úspešných sú považovaní aj ľudia ktorí sú zároveň zadĺžení až po uši.
Ale toto je nové. Na mnohých miestach sa stále pozerá na úžeru ako na zločin proti ľudskosti.

Z Líbye, jednej z najchudobnejších krajín sa stala jedna z najbohatších v Afrike tak, že vytvorila svoju
vlastnú banku, krytú zlatom a striebrom a žiadna úžera. V roku 2011 začali ľudia v Líbyi poznávať
skutočné bohatstvo. A Kaddáfí išiel rozšíriť tento model po celej Afrike. Ale starý svetový poriadok
mal iné plány. A tak bola Líbya vydrancovaná a zničená.

Veľké banky a ich páni z kráľovských línií pokrížených medzi sebou sú zodpovední za celú šaškáreň.
Veľké farma firmy Rockefellerových rodín naplánovali pandémiu Covidu ako „udalosť čiernej labute“
na zrútenie svetovej ekonomiky. Tak, aby sa mohol starý svetový poriadok stať nenápadne novým
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svetovým poriadkom. Organizujú radikálnu LGBTQ agendu, ako dymové clony, aby vás zmiatli, zatiaľ
čo používajú Joea Bidena a Agendu 2030 OSN ako obetné baránky na zrútenie amerického doláru.
Lebo títo medzi sebou pokrížení darebáci majú v pláne zostať pri moci. A potrebujú zvaliť vinu na
niekoho iného, keď nás prídu zachrániť s ich novým finančným systémom.

Našťastie toto Veľké prebudenie odhalilo, že my už viac nepotrebujeme „Veľké banky“ starého
svetového poriadku. Máme za sebou už viac než desaťročie záťažového testovania kryptomeny, ktoré
dokazuje, že nepotrebujeme centralizované bankovníctvo. A máme za sebou storočia záťažového
testovania, ktoré dokazuje stabilitu zlata a striebra.

Nový svetový poriadok je iba starým svetovým poriadkom, kabalou parazitických zločineckých rodín,
ktoré požierajú ľudstvo. A ak sa nám nepodarí zobrať do rúk kontrolu nad naším osudom teraz,
potom bude Nový svetový poriadok úspešný a ľudský druh bude vyhubený. Výber je na nás. A druhá
šanca nebude.
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